
Referat af virtuelt bestyrelsesmøde d.4. november 2020 

Deltagere: Alle fra bestyrelsen samt Lars Andersen 1. suppleant 

Dagsorden: 

1. Konstituering af bestyrelsen, herunder konkretisering af vores roller og opgaver i bestyrelsen 

2. Orientering fra formanden  

 3. Opfølgning på generalforsamlingen: 

i) Igangsættelse af indkøb og opsætning af bænke på stranden 

ii) Opfølgning på debatten på generalforsamlingen vedr. vejlaugets opgaver, 

samt henvendelse fra Henning Jerichau og Eddie Møller 

4. Fastlæggelse af procedurer omkring vedligeholdelse af medlemsdata og betalingsstatus (forslag 

fra Svend) 

5. Renovering af strandstien ( Peder) 

6. EVT: 

 Ad 1) Bestyrelsen ser ud som følger: Agi Riising formand, Peder Mouridsen næstformand og 

kasserer, Svend Brock webmaster/IT ansvarlig, Carl Ole Nielsen ansvarlig for kontakt til 

vognmanden, Søren Brandt 

Ad 2) Foreningen har fået et CVR nr. efter krav fra banken. CVR nummeret er knyttet til 

formandens navn og adresse. Det er vigtigt i forhold til henvendelser til offentlige myndigheder. 

Sidste inkassosag mod Krogsgaard invest er er nu på plads. 

Ad 3) i: Søren og Svend vil undersøge " bænkemarkedet" og komme med forslag til indkøb i løbet 

af foråret. Vi forventer at bænkene vil stå klar til sommeren. 

ii) Bestyrelsen havde en drøftelse og meningsudveksling vedr. vejlaugets opgaver og funktion, der 

mundede ud i, at Søren og Svend til næste bestyrelsesmøde i løbet af marts 2021, udarbejder et 

oplæg til drøftelse i bestyrelsen. Det skal resultere i et forslag til drøftelse og evt. vedtagelse på 

den kommende generalforsamling i 2021, som aftalt på generalforsamlingen 2020. Agi skriver 

brev, til godkendelse i bestyrelsen, som svar på henvendelse fra Henning Jerichau og Eddie Møller, 

angående renovering af stikvejene. 

Ad 4) Svend opfordrer til at alle medlemsdata og ændringer af data bliver sendt til ham, så han har 

mulighed for løbende at opdatere stamdata og mail adresser. Kassereren holder styr på 

indbetalingerne, som derefter registreres i medlemsdata. 



Ad 5) Vi drøftede forskellige muligheder for renovering af strandstien og besluttede at tænke over 

forskellige løsningsmodeller til næste bestyrelsesmøde. 

Ad 6) Peder efterlyser, at der fastsættes datoer for renovering af vejen. Carl Ole taler med 

vognmanden for at høre, om det er muligt 

SAGT har udsendt et spørgeskema til grundejerforeningerne for at indsamle oplysninger vedr. 

problemer med vand på grundene. Bestyrelsen er vidende om, at flere grundejere i vores 

grundejerforening har haft problemer med vand. Agi besvarer spørgeskemaet. 

 

Næste bestyrelsesmøde lægges i starten af marts 2021. Agi indkalder 

Referent 

Agi 


